



Sehr geehrte GeschäftspartnerInnen,  
Liebe KollegInnen,

die **PGUB** Management Consultants GmbH hat dieses Jahr die Gelegenheit erhalten, sich an den beiden Pressetagen und anschließenden Fachbesuchertagen 10.-13. September 2019 auf einem Stand der **IAA** zu präsentieren, im **European High Tech Pavilion**.

In diesem Pavillon finden Sie außer uns weitere, interessante Aussteller mit Automobilerfahrung aus allen Bereichen, also eine exzellente Gelegenheit zum Austausch mit unseren Geschäftspartnern und „Netzwerken“ mit möglichen neuen Kunden.

Wir freuen uns auf einen Besuch des Messestandes von Ihnen und bitten Sie, dafür vorab einen Termin mit uns zu vereinbaren unter: [pg@pgub-consult.de](mailto:pg@pgub-consult.de) oder [pk@pgub-consult.de](mailto:pk@pgub-consult.de)

Dear Business Partners,  
Dear Colleagues,

The **PGUB** Management Consultants GmbH has received this year the unique opportunity to present on the two press days and the subsequent expert visitor days 10.-13. September 2019 our company at a booth of the IAA in the **European High Tech Pavilion**.

Apart from us, this pavilion will provide you with other interesting exhibitors with automotive experience from all areas, thus an excellent opportunity to exchange ideas with our business partners and "networking" with potential new customers.

We look forward to seeing you at our booth and ask you to arrange an appointment with us in advance: [pg@pgub-consult.de](mailto:pg@pgub-consult.de) or [pk@pgub-consult.de](mailto:pk@pgub-consult.de)

## New Mobility World, Halle 5.0, Standnummer C25



## New Mobility World, Hall 5.0, Booth Number C25

